
 
31 maart 2025, 
 
 
Geachte dames en heren, 
 
Toen de Kerkenvisie en de Erfgoedvisie aan de Gemeenteraad werden gepresenteerd, werd de 
vraag gesteld hoe het behoud van de Woensdrechtse dialecten geborgd kon worden. 
Wethouder Jeffrey van Agtmaal antwoordde daarop: ‘Dat doet Jan Luysterburg via het 
Brabants boekske’. 
Los van het feit dat dit natuurlijk lang geen volledig antwoord was, heb ik nu enkele vragen 
hieromtrent: 

- Heeft de verantwoordelijk wethouder de achtereenvolgende edities van het Brabants 
boekske (2023, 2024 en 2025) aangeschaft en gelezen? 

- Hebben de overige leden van het Gemeentebestuur zijn goede voorbeeld gevolgd, 
onder andere om zich ervan te vergewissen dat hiermee inderdaad het voortbestaan 
van de Woensdrechtse dialecten wordt geborgd? 

 
Alvast hartelijk dank voor uw reactie. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Inwoner gemeente 
(voormalig lid van de werkgroep Erfgoed) 
 


